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PROTOKÓŁ Nr XIV/2015 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 30 września 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 17:35 obrady XIV sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 30 czerwca 2015 r. Powitał Wójta – p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę 

Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. Halinę Dańko – Radcę Prawną, p. Urszulę Jeziorską - 

Skarbnika Gminy Leszno, pracownika biura rady oraz radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. 

Przewodniczący poinformował, że listę obecności podpisało 13 radnych a więc posiedzenie jest 

prawomocne. Następnie Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy 

pamięci niedawno zmarłego Pana Marka Górniaka – sołtysa  wsi Gawartowa Wola 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad; 

2. Zatwierdzenie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu 24 czerwca 2015 r. 

(Sesja Nr XI/2015), w dniu 29 lipca 2015r. (Sesja Nr XII/2015) oraz w dniu 28 sierpnia 

2015r. (Sesja Nr XIII/2015)  

4. Interpelacje radnych; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2020; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łubiec i Kępiaste w Gminie Leszno; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Julinek w Gminie Leszno; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016-2019;  

a. odczytanie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników; 

b. wybór komisji skrutacyjnej oraz przeprowadzenie głosowania tajnego; 

c. podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016 – 2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we  wsi  Korfowe,  Gmina  Leszno; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania  nazwy  ulicy  we  wsi  Zaborówek, Gmina  Leszno; 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia ryczałtowych opłat za 

czynności związane z odbiorem nowych przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych; 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek przy wymianie 

wodomierzy wynikającej z winy klienta; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli                     

w sprawie skargi; 

15. Odpowiedzi na interpelacje radnych; 

16.  Sprawy różne; 

17.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

Zapytał czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do odczytanego porządku obrad.  
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Pani Stanisława Kucharska – radna poprosiła o sprostowanie błędu w punkcie 3 porządku obrad, 

gdyż sesja w sierpniu odbyła się w dniu 26 a nie 28 sierpnia.  

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad, więc Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła porządek obrad.  

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu 24 czerwca 2015 r. 

(Sesja Nr XI/2015), w dniu 29 lipca 2015r. (Sesja Nr XII/2015) oraz w dniu 28 sierpnia 

2015r. (Sesja Nr XIII/2015) 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub 

zastrzeżenia do protokołów? 

Nikt nie wniósł uwag, więc Przewodniczący poddał protokoły pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła protokoły                 

Nr XI/2015, Nr XII/2015,  Nr XIII/2015.  

Ad. 4 

Interpelacje radnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jakieś interpelacje?  

Nikt nie zgłosił interpelacji.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2020 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do WPF-u oraz do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2015.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik zaznaczyła, że radni otrzymali w dniu dzisiejszym zmieniony 

tekst uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok bieżący, ze względu na fakt, że w 

dniu dzisiejszym otrzymaliśmy dotacje celowe z budżetu państwa, a w związku z końcem kwartału 

konieczne jest wprowadzenie tych kwot zarówno po stronie dochodów jak i wydatków budżetu. 

Kwota dotacji wynosi 634 846 zł i przekłada się na zwiększenie dochodów w dziale 852 rozdział 

85213 o kwotę 6 566,00 zł, w rozdziale 85212 o kwotę 626 755,00 zł oraz w dziale 801 rozdział 

80110 Gimnazja o kwotę 1 525,00 zł. W związku z wprowadzeniem niniejszych dotacji do 

Uchwały Budżetowej zmienią się również dochody w Wieloletniej Prognozie Finansowej o te same 

kwoty. Następnie przeszła do omawiania zmian wprowadzonych do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Zaznaczyła, że w części tabelarycznej WPF wprowadzono zmiany zgodnie                            

z Zarządzeniem Nr 115/2015 Wójta Gminy Leszno z dnia 30 czerwca 2015r., Zarządzeniem nr 

132/2015 z dnia 29 lipca 2015r., Uchwałą Nr XIII/71/2015 Rady Gminy Leszno z dnia 26 sierpnia 

2015r., Zarządzeniem Nr 148/2015 z dnia 31 sierpnia 2015r. oraz Uchwałą w sprawie zmian w 

budżecie gminy, która będzie podejmowana w następnym punkcie porządku obrad. Następnie                 

p. Skarbnik omówiła zmiany wprowadzone na podstawie objaśnień oraz części tabelarycznej.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do 

przedstawionych zmian do WPF? 
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Nikt nie wniósł uwag, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/73/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 2015-

2020;  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, gdyż na sali w chwili obecnej 

znajduje się 14 radnych.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

wprowadzonych do budżetu gminy.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany 

dochodów i wydatków budżetu, zmian w planie dochodów i wydatków związanych z realizacją 

zadań z zakresu administracji rządowej, zmian w planie dotacji podmiotowych dla podmiotów 

zaliczanych i niezaliczanych do sektora finansów publicznych, zmian w planie dotacji celowych dla 

podmiotów zaliczanych i niezaliczanych do sektora finansów publicznych, zmian w planie 

wydatków obejmujących zadania jednostek pomocniczych gminy w tym realizowanych w ramach 

funduszu sołeckiego oraz zmian w planie wydatków na zadania inwestycyjne na 2015 r. 

Powiedziała, że dochody budżetu zwiększa się o kwotę 1.266.208,94 zł oraz zmniejsza się o kwotę 

18.326,00 zł tj. do kwoty 38.767.517,35 zł. Następnie szczegółowo omówiła wprowadzone zmiany 

dotyczące dochodów budżetu na podstawie uzasadnienia do uchwały oraz części tabelarycznej. 

Następnie przeszła do omawiania wydatków budżetu. Powiedziała, że wydatki budżetu zwiększa 

się o kwotę 1.451.726,45 zł oraz zmniejsza się o kwotę 203.879,51 zł tj. do kwoty 39.936.255,79 zł. 

Następnie szczegółowo omówiła wydatki budżetu na podstawie uzasadnienia do uchwały oraz 

części tabelarycznej.   

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do                        

p. Skarbnik dotyczące zmian wprowadzonych do budżetu? 

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że w trakcie omawiania przez p. Skarbnik zmian 

dotyczących remontu Hali Sportowej w Lesznie na sali słychać było głosy, że są to kolejne 

inwestycje dotyczące Leszna. Zapytał czy Wójt chciałby się odnieść do tych zarzutów 

mieszkańców?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że on tego typu stwierdzeń nie będzie komentował. 

Stwierdził, że wystarczy otworzyć budżet gminy, żeby zobaczyć ile i jakich inwestycji jest 

realizowanych na terenie całej gminy, a nie tylko na terenie Leszna.  

Więcej pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał treść uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015, po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę Nr 

XIV/74/2015 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łubiec i Kępiaste w Gminie Leszno  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie na wyświetlonej mapie pokazał, jakiego obszaru dotyczyć będzie niniejszy plan 

zagospodarowania przestrzennego. 
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Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały. Pytań nie zgłoszono, więc 

przewodniczący odczytał projekt uchwały pomijając § 2 (obszar planu zobrazowany na 

wyświetlonej mapie stanowiącej załącznik do uchwały) po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/75/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Łubiec i Kępiaste w Gminie Leszno. 

 Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Julinek w Gminie Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  odczytał uzasadnienie do projektu uchwały po 

czym zapytał, czy radni mają pytania w przedmiotowym temacie. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/76/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Julinek w Gminie Leszno.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016-2019 

Ad. 9a odczytanie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały a następnie 

odczytał opinię Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 14 września 2015r. 

(opinia w dokumentach Rady Gminy).  

Ad. 9b wybór komisji skrutacyjnej oraz przeprowadzenie głosowania tajnego 

Do komisji skrutacyjnej zgłosili się następujący radni: Pani Agnieszka Walczak, Pan Jarosław 

Wróblewski i Pani Marianna Malarowska.  

Przewodniczący zarządził 5 min. przerwy celem ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej oraz 

przygotowania kart do głosowania.  

Po przerwie Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Pani Marianna Malarowska przedstawiła sposób 

głosowania. Powiedziała, że radni będą wyczytywani z listy i otrzymają dwie karty do głosowania 

(jedna do Sądu Okręgowego w Warszawie, druga do Sądu Rejonowego w Grodzisku 

Mazowieckim). Ponieważ liczba kandydatów na ławników jest równa ilości miejsc w 

poszczególnych Sądach, dlatego należy na karcie do głosowania postawić krzyżyk w kratce pod 

stwierdzeniem TAK jeżeli głosuje się za daną kandydaturą lub w  kratce pod przeczeniem NIE 

jeżeli głosuje się przeciw danemu kandydatowi.  

Następnie zostało przeprowadzone głosowanie tajne.  

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady zarządził 10 min. przerwy celem policzenia 

głosów i sporządzenia protokołów przez komisję skrutacyjną.  

Po przerwie Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Pani Marianna Malarowska odczytała protokoły, 

w których stwierdzony został wybór: Pań Marii Sulik i Anny Basiak do Sądu Rejonowego w  
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Grodzisku Mazowieckim  oraz Pani Barbary Kaniewskiej na ławnika do Sądu Okręgowego w 

Warszawie (protokoły komisji skrutacyjnej w dokumentach Rady Gminy).  

Ad. 9c podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016 – 2019 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy na sali obrad obecne są Panie, które 

zostały wybrane na ławników sądowych. Wybrane osoby nie były obecne na sali, mimo to 

Przewodniczący pogratulował wybranym ławnikom i życzył owocnej pracy na rzecz 

społeczeństwa. Następnie przewodniczący odczytał uchwałę wstawiając nazwiska wybranych                 

w glosowaniu tajnym ławników, po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/77/2015 w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016 – 2019.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we  wsi  Korfowe,  Gmina  Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Zapytał 

czy radni mają jakieś pytania lub uwagi do tej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono w związku z czym przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym poddał 

go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/78/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Korfowe, Gmina Leszno.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, 

gdyż w chwili obecnej na sali obrad znajduje się 13 radnych.  

  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  we  wsi  Zaborówek, Gmina  Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie oraz treść uchwały. Następnie 

zapytał czy radni mają jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie zgłoszono więc Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/79/2015 w sprawie nadania  nazwy  ulicy  we  wsi  Zaborówek, Gmina  Leszno. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, 

gdyż na sali obrad w dalszym ciągu obecnych jest 13 radnych.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia ryczałtowych opłat za czynności 

związane z odbiorem nowych przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały po czym  

zapytał czy radni mają jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie zgłoszono więc Przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/80/2015 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia ryczałtowych opłat za czynności 

związane z odbiorem nowych przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 13 
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek przy wymianie 

wodomierzy wynikającej z winy klienta 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że w przypadku tej uchwały 

uzasadnienie jest identyczne jak w przypadku uchwały podejmowanej w punkcie 12. Następnie 

odczytał  treść uchwały, po czym zapytał czy radni mają jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie zgłoszono więc Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/81/2015 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia stawek przy wymianie wodomierzy 

wynikającej z winy klienta 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli                       

w sprawie skargi 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały, po 

czym zapytał czy radni mają pytania w przedmiotowym temacie?  

Pytań nie zgłoszono więc Przewodniczący odczytał treść uchwały po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XIV/82/2015 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w sprawie 

skargi 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Nie było odpowiedzi.  

Ad. 16 

Sprawy różne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, kto chciałby zabrać głos w sprawach 

różnych?  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że jej wypowiedź będzie dość długa za co z góry przeprasza. 

Stwierdziła, że zwiększamy wydatki na promocje gminy a mamy żywą reklamę w postaci Roberta 

Lewandowskiego, dzięki któremu moglibyśmy promować  naszą gminę bez problemu. Zapytała czy 

Wójt lub Przewodniczący Rady po ostatnich sukcesach Pana Roberta pogratulował Mu w imieniu 

mieszkańców Leszna? Zapytała dlaczego do tej pory Pan Robert Lewandowski nie został jeszcze 

honorowym obywatelem naszej gminy? Stwierdziła, że trzeba podjąć kroki w celu nadania Mu 

takiego tytułu. Dlaczego nie został stworzony żaden Fan Club Pana Roberta Lewandowskiego? 

Stwierdziła, że mieszkańcy gminy powinni być dumni z osiągnięć Pana Roberta. Powiedziała, że 

Powiat Warszawski Zachodni wystąpił z inicjatywą nadania honorowego obywatelstwa Panu 

Lewandowskiemu. Stwierdziła, że jest jej wstyd, że w naszej gminie, która jest rodzinną gminą 

takiej gwiazdy nic się nie dzieje w celu zaznaczenia, że to tu wychował się sam Robert 

Lewandowski. Powiedziała, że gmina mogłaby czerpać nawet swego rodzaju korzyści z faktu, że 

stąd wywodzi się taka sława. Zapytała czy radni mają jakieś pomysły na rozwinięcie tematu               

i zrobienie czegoś w temacie.  
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Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że radna nie powinna pytać tylko działać, gdyż 

każdy może wyjść z inicjatywą i chociażby założyć Fan Club. Stwierdził, że wszyscy jesteśmy 

dumni ale każdy ma prawo okazywać to po swojemu.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że Wójt jako przedstawiciel mieszkańców gminy powinien 

mieć jakiś pomysł na uhonorowanie Pana Roberta.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że czeka na inicjatywę i pomysły Pani radnej, gdyż 

najprościej jest wytykać błędy i nie przedstawić żadnych konkretów.  

Pani Lesław Kuczyński - Przewodniczący Rady powiedział, że pomysł na zajęcie się tematem jest 

super i można zwołać osobne spotkanie żeby omówić wszystkie propozycje. Wszyscy jesteśmy 

dumni z Roberta i cieszymy się z jego sukcesów.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że jej sąsiad, który przeprowadził się z Warszawy opowiada 

znajomym, że mieszka w Lesznie,  w którym Robert Lewandowski mieszkał i chodził do szkoły. 

Czyli człowiek, który sprowadził się do Leszna jest dumny i chwali się faktem, że mieszka w 

rodzinnej miejscowości gwiazdy piłki nożnej, a władze gminy nic nie robią żeby uhonorować Pana 

Roberta.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny złoży wniosek o rozdanie radnym statutu gminy, żeby wszyscy 

zapoznali się z jego zapisami w szczególności dotyczącymi nadawania honorowego obywatelstwa.  

Pan Krzysztof Lipiński – radny powiedział, że może udałoby się pozyskać jakiś sprzęt sportowy np. 

dla szkół od firmy sponsorującej Pana Roberta.  

Pani Danuta Pruska – sołtys Leszna zapytała kiedy będzie wykonywana przebudowa                          

ul. Kwiatowej?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że mamy już prawomocne zezwolenie na budowę                 

i trwają prace przygotowawcze do ogłoszenia przetargu. Musi zostać ogłoszony przetarg 

nieograniczony, więc wszystkie terminy muszą zostać zachowane. Jeżeli uda się wyłonić w drodze 

przetargu firmę, która będzie wykonywać tą inwestycję to może po 25 października możliwe będzie 

rozpoczęcie prac. 

Pani Małgorzata Ziółkowska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że w zeszłym roku wiata 

przystankowa w Marianowie została zniszczona przez wandali i w dalszym ciągu nie ma szyby                  

i ławki. Robi się zimno i o ile ławka nie jest pierwszą potrzebą to szyba jest konieczna, żeby dzieci 

nie marzły na przystanku czekając na autobus szkolny. Taka sytuacja ma miejsce od listopada 

zeszłego roku. Rozmawiała z p. Latoszkiem o tej wiacie i otrzymała informację, że jest problem              

z odzyskaniem pieniędzy od ubezpieczyciela.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jest sporo wiat z uszkodzonymi szybami                       

i postara się, żeby w najbliższym czasie zostały one naprawione. Zaznaczył, że nie miał 

świadomości, że w Marianowie od tak dawna nie ma szyby.  

Pan Bogusław Michalski – sołtys sołectwa Roztoka zapytał kiedy będzie wykonywane oświetlenie 

uliczne w ramach funduszu sołeckiego na rok bieżący? Zapytał również czy została podpisana 

umowa na wykonanie asfaltowej nawierzchni drogi we wsi Roztoka i jeśli tak to kiedy droga ta 

zostanie utwardzona?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że na budowę nowych punktów świetlnych musi 

być ogłoszony przetarg, gdyż kwota na wszystkie zadania kwalifikuje do wyboru wykonawcy                

w ramach przetargu. Wszystkie zadania sołeckie z pewnością zostaną wykonane do końca 

listopada. Co do drogi to umowa została już podpisana i jest realizowana jednak wykonawca ma do 

zrobienia 5 dróg, więc trzeba poczekać aż przyjdzie kolej na Roztokę.  
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Mieszkanka wsi Wyględy – powiedziała, że mieszka w Wyględach od 8 lat i w tym czasie ulica przy 

której mieszka (ul. Leśna), która jest drogą gruntową naprawiana jest w taki sposób że dosypywane 

są coraz to nowe warstwy tłucznia, który mocno pyli, a dodatkowo droga została podniesiona na 

tyle wysoko, że posesje znajdują się niżej. Zapytała kiedy gmina ma zamiar umieszczenie w planie 

finalne utwardzenie tej drogi?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie.           

W ubiegłym roku w tej drodze został wykonany wodociąg. Zaznaczył, że to Rada Gminy 

podejmuje decyzje, które inwestycje zapisać w budżecie gminy, a Wójt tylko składa propozycje 

zadań do realizacji. Powiedział, że uciążliwości związane z pyleniem nasiliły się w związku z suszą 

panującą w tym roku i wielu mieszkańców naszej gminy odczuło jej skutki. Powiedział, że nikt nie 

ma pomysłu czym utwardzać te drogi, żeby nie pyliły. Powiedział, że jedyny sposób to wykonanie 

utwardzenia czyli kostka albo asfalt.  

Mieszkanka wsi Wyględy – zapytała czy można by było zamiast dosypywać kolejne warstwy 

tłucznia, wykonać utwardzenie np. destruktem asfaltowym.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie ma już dobrej jakości destruktów, w tej 

chwili destrukt to w dużym procencie kruszony beton, więc kurzy się z tego równie intensywnie,             

a uciążliwość jest jeszcze większa bo kurz jest czarny.  

Mieszkanka wsi Wyględy – poprosiła radnych o wykonywanie chociażby etapowo utwardzenia tej 

drogi, gdyż jest to chyba najdłuższa droga gminna nieutwardzona. Powiedziała, że nie jest to droga 

lokalna, gdyż jest to droga przejazdowa do Gminy Stare Babice. Powiedziała, że ona mieszka przy 

tej ulicy od 8 lat, jednak są tam mieszkańcy, którzy czekają na utwardzenie tej drogi od ponad 15 

lat.  Powiedziała, że gmina powinna przewidywać tego typu wydatki, skoro plan zagospodarowania 

pozwala na budowanie nowych domów i osiedlanie się nowych mieszkańców przy drodze gminnej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że najdłuższa nieutwardzona droga gminna to ul. 

Topolowa prowadząca do Marianowa. Wójt powiedział, że będzie namawiał radnych, żeby w 

przyszłym roku utwardzić właśnie tę drogę, gdyż Marianów nie ma żadnej utwardzonej drogi 

dojazdowej i w przypadku dużych opadów dojazd do dużej miejscowości jest bardzo utrudniony.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że są miejsca w naszej gminie chociażby                       

w Powązkach, Marianowie czy Wilkowej Wsi, gdzie mieszkańcy czekają na utwardzenie drogi od 

60 lat. Powiedział, że gmina ma ponad 150 km dróg gminnych więc wiele dróg czeka na 

utwardzenie.  

Pani Lesław Kuczyński - Przewodniczący Rady powiedział, że środki na inwestycje w budżecie są 

ograniczone, więc zawsze trzeba wybrać, która z inwestycji jest najpilniejsza. Przed wpisaniem 

zadania do budżetu analizuje się, jak długo mieszkańcy czekają na drogę, ile osób mieszka przy 

danej drodze oraz czy jest to droga wewnętrzna czy droga służąca większej ilości mieszkańców. 

Stwierdził, że nie jest w stanie zadeklarować, kiedy ul. Leśna zostanie utwardzona.  

Pan Henryk Lesiak – sołtys wsi Feliksów poprosił o wykoszenie ul. Południowej. 

Pan Jarosław Wróblewski – radny, Przewodniczący GKRPA – powiedział, że od 1 października 

swoją działalność po przerwie wakacyjnej wznawia świetlica „Promyk”. Zaprosił dzieci chętne do 

uczestnictwa w zajęciach w świetlicy do zgłaszania się do opiekunów świetlicy. Powiedział, że w 

świetlicy pracuje trzech wychowawców. Prowadzone są zajęcia z języka angielskiego, różne 

konkursy i zabawy oraz wycieczki a także  kolonie w wakacje. W świetlicy dzieci mogą wypić 

ciepłą herbatę i zjeść posiłek. Poprosił sołtysów o informowanie rodziców dzieci, które 

kwalifikowałyby się do zajęć na tej świetlicy o możliwości zapisania dziecka.  
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Następnie podziękował sołtysom: Korfowego, Wilkowej Wsi i Marianowa za zaproszenie na 

zebrania wiejskie. Nie mógł uczestniczyć w zebraniu Marianowa, gdyż w tym samym czasie 

odbywało się zebranie w Powązkach, za co przeprosił Panią Sołtys. Powiedział, że podczas zebrań 

udało się wymienić poglądy i opinie oraz w miłej atmosferze porozmawiać o sprawach sołectw. 

Podziękował za przybycie na zebranie w Powązkach Panu Wójtowi i dzielnicowemu. Powiedział, 

że na zebraniu w Powązkach było bardzo dużo osób, za co serdecznie mieszkańcom dziękuje. 

Powiedział, że padały różne propozycje do realizacji w ramach funduszu sołeckiego m.in. 

propozycja wybudowania w sołectwie Powązki domu kultury. Powiedział, że on też chciałby żeby 

powstawały domy kultury, basen czy kino jednak trzeba realnie patrzeć na możliwości budżetu 

gminy. Stwierdził, że osoba wydawałoby się na poziomie, zgłaszając tego typu propozycje zapewne 

nie posiada elementarnej wiedzy o wysokości środków w budżecie. Ludzie latami czekają na 

zaspokojenie tak elementarnych potrzeb jak budowa wodociągu czy utwardzenie drogi, a padają 

tego typu propozycje. Powiedział, że będzie w kontakcie z p. Skarbnik, czy naszą gminę stać na 

budowanie domów kultury w poszczególnych sołectwach. Powiedział, że do Rady Gminy należała 

będzie decyzja czy budować drogi czy budować domy kultury.  

Pani Stanisława Kucharska – radna zapytała czy działania mające na celu odtworzenie systemu 

odwodnienia wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 580 posunęły się do przodu i czy wiadomo kiedy 

można spodziewać się  działań w tym zakresie ze strony MZDW? Powiedziała, że w piśmie z dnia 

26 marca br. otrzymała informacje, że zostało przyjęte przez Wojewodę zgłoszenie rozpoczęcia 

robót, zaś do Starosty Powiatu Warszawskiego Zachodniego zostały złożone dokumenty                          

o uzyskanie pozwolenia na budowę? Zapytała czy są jakieś postępy w tej sprawie?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że uzyskaliśmy już wszystkie wymagane 

zezwolenia i jesteśmy w kontakcie z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Jest już umówione spotkanie z 

Dyrektorem, na którym zostanie przekazana cała dokumentacja i Wójt zapyta czy zostanie to ujęte 

w przyszłorocznym budżecie MZDW.  

Pani Stanisława Kucharska – radna prosiła o oczyszczenie rowu melioracyjnego graniczącego z ul. 

Sokołowską i ze stawem należącym do firmy Dawtona. Zapytała, czy ten rów zostanie 

oczyszczony, gdyż rów biegnący od ul. Warszawskiej został oczyszczony a ten nadal jest 

zanieczyszczony?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że gmina we współpracy z gminną spółką wodną 

oczyszcza niektóre rowy, jednak nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć czy rów o który pyta p. 

radna jest planowany do wyczyszczenia. Zapewnił, że zorientuje się, czy ten rów jest planowany do 

oczyszczenia w najbliższym czasie. Powiedział, że z pewnością w planach jest oczyszczenie rowów 

w południowej części wsi Wyględy i Feliksów na granicy z Gminą Michałowice.  

Pani Marianna Malarowska – radna powiedziała, że na drodze powiatowej biegnącej z Zaborówka 

do Wąsów na pierwszym mostku zapadła się jezdnia, gdyż pękł przepust znajdujący się pod drogą. 

Powiedziała, że Zarząd Dróg Powiatowych będzie to naprawiał tylko prosili o zbadanie 

przepustowości tego mostka.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że skoro to jest droga powiatowa to powiat 

powinien zajmować się wszelkimi tego typu pomiarami, a nie gmina czy Gminna Spółka Wodna, 

gdyż właściciel drogi zobowiązany jest do budowy przepustów czy mostków.  

Pan Jarosław Wróblewski - radny powiedział, że na sali obecni są mieszkańcy Marianowa w 

związku z tym chciałby zapytać czy wykonywany jest projekt przebudowy ul. Topolowej oraz 
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projekt kanalizacji? Zapytał również na jakim etapie jest przejęcie drogi należącej do KPN-u  

położonej w Marianowie przy lesie.   

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wykonywana jest koncepcja na podstawie której, 

dokonane zostanie zgłoszenie do starostwa. Co do kanalizacji to prace nieco przyhamowały, gdyż 

wystąpiliśmy do MZDW o wyrażenie wstępne zgody na przejście kanału odprowadzającego ścieki 

pod drogą wojewódzką z przedłużenia ul. Podleśnej i czekamy na odpowiedź już drugi miesiąc. 

Zaznaczył, że projekt dla Marianowa jest już wykonany jednak gdzieś te ścieki muszą być 

odprowadzane. Co do drogi przy lesie to mamy już podziały zatwierdzone przez KPN i wkrótce 

wystąpimy do Wojewody o zatwierdzenie zamiany, co jednak z pewnością potrwa kilka miesięcy. 

Droga zostanie przez nas przejęta jeżeli Wojewoda wyda pozytywną decyzję w tym zakresie. 

Pan Krzysztof Lipiński – radny powiedział, że bardzo wiele osób nie płaci składek na Spółkę 

Wodną. Czy można coś zrobić, żeby ściągalność była wyższa? Powiedział, że przypominanie 

mieszkańcom o konieczności płacenia składek na Spółkę Wodną niewiele daje. Zapytał również, 

czy jeżeli ktoś nie ma zmeliorowanego pola to jest zwolniony z płacenia składek na Spółkę Wodną?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że ściąganiem należności Spółki Wodnej zajmuje 

się Zarząd Spółki nie gmina. Wszyscy sołtysi wchodzą w skład zarządu spółki i to oni powinni 

mieszkańców mobilizować do płacenia składek. Jeśli chodzi o te niezmeliorowane pola to jest tu 

swego rodzaju dylemat, gdyż woda z tych pól też musi gdzieś uchodzić, więc brak melioracji nie 

oznacza braku odwodnienia. Tak naprawdę w każdym przypadku należy rozważać indywidualnie 

sprawę czy opłata od właściciela takiego pola powinna być pobierana czy też nie.  

Sołtysi stwierdzili, że na zebrania spółki wodnej nie przychodzą mieszkańcy a później mają 

pretensje, że nie wiedzą jakie decyzje są podejmowane i że zostali zobligowani do płacenia spółki 

wodnej.  

Pani Marianna Malarowska – radna powiedziała, że mieszkańcy Janina (część Zaborowa) pytają 

czy w najbliższym czasie mogą się spodziewać doprowadzenia kanalizacji.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że z pewnością nie w najbliższym czasie.  

Mieszkanka wsi Wyględy zapytała co z planami wykonywanymi w 2010r. przewidującymi budowę 

kanalizacji we wsi Wyględy?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że sprawa jest w Sądzie i w dalszym ciągu jest nie 

do końca rozstrzygnięta, a dalsze postępowanie w tym zakresie uzależnione będzie od wyroku 

Sądu. Powiedział, że Wójt Babic zaproponował, że wschodnia część Gminy Leszno mogłaby zostać 

włączona do kanalizacji na terenie Gminy Stare Babice, jednak jest podstawowy problem,                        

a mianowicie wysoka stawka za odbiór ścieków. Powiedział, że z rozmów z mieszkańcami jakie 

przeprowadził w tym zakresie wynika, że nie są oni zainteresowani przyłączeniem do kanalizacji 

należącej do Gminy Stare Babice, gdyż wiąże się to ze zbyt dużymi opłatami.  

Pani Stanisława Kucharska – radna zapytała Wójta czy dysponujemy jakimiś środkami 

administracyjnymi mogącymi zmusić opornego właściciela działki do jej uprzątnięcia? 

Powiedziała, że sama pisała już pismo w tej sprawie do właściciela działki, jednak nie zareagował 

on na prośby sąsiadów zawarte w piśmie. Powiedziała, że problem dotyczy działki położonej przy 

ul. Ogrodowej, której właściciel nie mieszka w Lesznie.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jedyny sposób to wstąpienie na drogę sądową              

z powództwa cywilnego. Zaznaczył, że gmina też wzywała tego Pana do uprzątnięcia 

nieruchomości, co spotkało się tylko z odpowiedzią pełną wyzwisk i całkowitym brakiem efektów 
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w postaci uporządkowania nieruchomości. Wójt powiedział, że problem narasta i pewnie trzeba 

będzie przedsięwziąć środki sądowego przymusu.  

Ad.17 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 19:45. 
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